
The Railway Children

The Railway Children_下载链接1_

著者:E Nesbit

出版者:Everyman's Library

出版时间:1993-6-1

装帧:Hardcover

isbn:9780679425342

Edith Nesbit wrote with supreme confidence about the lives of children and Roberta,
Peter, and Phyllis, the trio in The Railway Children , reflect her faith in the
resourcefulness, capacity for adventure, and instinctive heroism of the young. This
edition of her most popular book restores the splendid original illustrations of C. E.
Brock.
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评论

又是一个郭国良最爱的作家，可惜我实在没有欣赏儿童文学的天赋……

-----------------------------
Petit coat handkerchief heap of coal engine steaming openings cut through brake hare
paper-chase porter pram

-----------------------------
This book was shared in the book crossing activity in Shanghai Hongqiao International
Library. To know more, visit http://www.douban.com/people/50946105/

-----------------------------
给小朋友读是个不错的选择。

-----------------------------
One of those neglected children's tale that masks so much sorrow
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-----------------------------
There are parts that were heavy to read. Relationships survive on trust.

-----------------------------
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书评

经典的书，曾经在CCTV６看过电影，又看过任溶溶翻译的小说．
任溶溶翻译水平相当好，个人文学修养让他翻译的东西实实在在地读来舒服，并不明显
感觉是外国作品的口吻．儿童文学本来浅显易懂，任溶溶的翻译让孩子们读起来能一气
呵成． 我在书店看见给高中生看的简写本，简写本的...  

-----------------------------
读时正逢一场冬雪，也许是境况使然，也许是同时在看林奕含的房思琪，读完这本暖暖
的童话小书，还是冷得有点苦涩。莫名其妙地联想到了范柳原对白流苏说的那段话：“
这堵墙，不知为什么使我想起地老天荒那一类话……有一天，我们的文明整个的毁掉了
，什么都完了——烧完了，炸完...  

-----------------------------
This is a must-read children's classics. It's a story of the adventures of three children
(Roberta, Perter, and Phyllis) of the Waterbury family along the railway lines near their
new abode after they were forced to move to the country side as a result of t...  

-----------------------------
看完了这部书,让我想到自己的童年,好希望自己的童年也能如书中的小人翁们那样,充满
好奇,惊险,以及好运.这本书把孩子的心理,思想描写的相当细腻,让人不由的跟着主人公
的思维看下去.  

-----------------------------
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